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Abstract (en)
A remotely controlled circuit breaker includes a mechanism (42) linked to the handle (24) by a drive lever (58) equipped with a wheel (68) interacting
with a resetting cam (64) of a spring-type (50) energy accumulator (48). A support surface (104) is arranged to lock the wheel (68) in set position,
without requiring the presence of a special lock-in stage, given that the line of action of the reaction R of the wheel (68) passes through the
transmission shaft (66) of the cam (64). A stepper motor of the vibrating type drives the transmission shaft (66) in rotation, and allows near-
instantaneous stopping of the cam (64) when the wheel (68) is in contact with the support surface (104). <IMAGE>

Abstract (fr)
Un disjoncteur télécommandé comporte un mécanisme (42) relié à la manette (24) par un levier entraîneur (58) équipé d'un galet (68) coopérant
avec une came de réarmement (64) d'un système accumulateur (48) d'énergie à ressort (50). Une surface d'appui (104) est agencée pour bloquer
le galet (68) en position armée, sans nécessiter la présence d'un étage d'accrochage spécial, étant donné que la ligne d'action de la réaction R
du galet (68) passe par l'arbre de transmission (66) de la came (64). Un moteur pas à pas du type vibrant entraîne l'arbre de transmission (66) en
rotation, et permet un arrêt quasi-instantané de la came (64) lorsque le galet (68) se trouve en contact avec la surface d'appui (104). <IMAGE>
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